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      Protokół nr 25/21  
z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 marca 2021 r. 
Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Na statutową liczbę 12 radnych  
w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 11 członków komisji, pozostali dołączyli w czasie 
obrad (radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja 
oraz zalogowali się do systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams). Przewodniczący 
stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. Komisja został przeprowadzona w trybie 
określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 1842, z późn. 
zm.), za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams systemu eSesja.  
Obrady rozpoczęto 29 marca 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:49 tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 
1. Andrzej Kopeć -  Przewodniczący komisji 
2. Tomasz Scheller - Wiceprzewodniczący komisji 
3. Grzegorz Chudomięt. 
4.  Ewa Czubek  
5. Wiesław Fąfara 
6. Andrzej Kopacki  
7. Jacek Król, 
8. Adam Oczoś 
9. Fabian Pszon   
10. Ewa Stogniew, 
11. Dominik Szustakiewicz, 
12. Ireneusz Wiśniewski 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych;  

2. Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej; 

3. Joanna Hariasz, skarbnik miasta; 
4. Monika Orpel-Śmigielska, kierownik Biura Prawnego; 
5. Alicja Górska, prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o; 
6. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 
7. Maciej Barć, kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej; 
8. Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami. 
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Ad 2.  
Wnioski do porządku obrad. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że radnym został przesłany 
proponowany porządek obrad w brzmieniu:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 24 z dnia 22 lutego 2021 r. 
4. Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. za 2020 

r. oraz realizacji wyznaczonych tej spółce celów. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty 

alkoholowej za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 
2021 r. - inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej zabudowanej jednolokalowym budynkiem użytkowym, położonej 
w Kędzierzynie-Koźlu przy ul Głubczyckiej 5J. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen 
maksymalnych za usługi przewozowe, uprawnień do ulgowych i bezpłatnych przejazdów 
środkami miejskiego, publicznego transportu zbiorowego, sposobu ustalania wysokości 
opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób, zabranych ze sobą do przewozu rzeczy 
i zwierząt oraz wysokości płaty manipulacyjnej. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego 
parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania na 
terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie samorządowego zakładu budżetowego – 
Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 
obrotowych do budżetu miasta.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021. 
11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035. 
12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
13. Zakończenie obrad. 
 
Radni nie zgłosili wniosków do porządku obrad, komisja procedowała wg. przyjętego porządku.  
 
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 24 z dnia 22 lutego 2021 r. 
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poinformował, że  projekt protokołu został wysłany 
wszystkim członkom komisji na pocztę elektroniczną oraz został zamieszczony na portalu 
eSesja.pl.  Radny Dominik Szustakiewicz zgłosił prośbę o zamieszczenie w protokole danych 
dot. kwot remontu budynku szkoły nieruchomości zabudowanej położonej w Kędzierzynie-
Koźlu przy ul. Kozielskiej 16, dane te zostały uzupełnione, poddał pod głosowanie uzupełniony 
protokół nr 24.  
  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 24 z dnia 22 lutego 2021 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś, 
Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 
NIEOBECNI (2) 
Grzegorz Chudomięt, Tomasz Scheller 
 
Ad 4. 
Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. za 2020 r.  
oraz realizacji wyznaczonych tej spółce celów (informacja pisemna stanowi załącznik do  
nin. protokołu) 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie prezes 
Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. 
 
Alicja Górska, prezes Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o w 
nawiązaniu do materiału pisemnego udzieliła szczegółowych wyjaśnień. Działalność spółki w 
2020 r. była ograniczona, że względu na pandemię, była trudność w pozyskiwaniu 
dofinansowania dla małych i średnich przedsiębiorstw i optymalizację działań, ze względu, że 
OCRG w swoim statucie, zostało zatrzymanie środków, a wszystko spowodowane jest przez 
pandemię. W innych obszarach działania są prowadzone, czyli promowali tereny gminy 
Kędzierzyn-Koźle, prowadzą inkubator przedsiębiorczości, trwa wynajem powierzchni. 
Została zamknięta działalność klastra Chemster.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć w nawiązaniu do przestawionego materiału 
pisemnego, przewodniczący poinformował, że spółka rok zakończyła na plusie, czy miała na 
to wpływ sprzedaż instalacji dla MWiK oraz sprzedaż działki dla spółki.  
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że te sprzedaże miały wpływ na bilans spółki, grudzień został 
zamknięty kwotą na plus 170 tys. zł., a rok bilansowy zakończył się na poziomie 629 tys. zł. 
Odpisy mogą tę kwotę zmienić. Spółką starała się w ciągu roku oszczędzać koszty, wynik 
podstawowy jest w kwocie minus 600 tys. zł, znaczący wpływ na dodatni wynik finansowy 
była sprzedaż działki zysk był na poziomie 800 tys. zł, za 2 400 tys. zł netto. Sprzedaż części 
sieci na rzecz spółki MWiK została zrealizowana z minusem po wpisaniu do księgi oscylowała 
na poziomie ponad 600 tys. zł a sprzedano za 400 tys. zł, uwzględniając służebność co zasiliło 
płynność spółki, ale sprzedaż była na minus.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał o przychody firm działających w inkubatorze 
gdyż ma to wpływ na obraz gospodarczy w mieście, mierzony ich przychodem.  
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że w inkubatorze działa siedemnaści firm, przychód z wynajmu 
powierzchni biurowych wyniósł ponad 135 tys. zł, prowadzenie inkubatora kosztowało 274 tys. 
zł a refaktura kosztów 143 tys. zł tym sam wynik dla inkubatora wynosi 4 tys. zł na plusie.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał o przychody firm działających w inkubatorze 
gdyż ma to wpływ na obraz gospodarczy w mieście, mierzony ich przychodem.  
 
Prezes Alicja Górska zobowiązała, że poprosi firmy działające w inkubatorze o dane dot. ich 
przychodów, lecz nie jest pewna, czy je otrzyma.  
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podsumował, że koszty prowadzenia inkubatora dla 
gminy wynoszą 145 tys. zł. zgodnie z refakturą. Kolejno zapytał o majątek własny spółki, 
działki, obłożenie biurowca w Blachowni, inkubator przedsiębiorczości.  
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że majątek dot. to dwóch działek zlokalizowanych w Azotach, 
jedna jest podpiwniczona a na drugiej działce jest wynajmowana hala oraz pięć działek  
zlokalizowanych w Blachowni z halami. Udzieliła szczegółowych wyjaśnień w tym temacie.  
W budynku działa firma Czysty Region oraz biuro ds. obsługi klienta lecz należy dobudować 
windę.  Biurowiec w Blachowni był obłożonym w 90%, lecz dzisiaj wynajem zakończyła Izba 
Celna która wynajmowała 200 metrów na parterze. Lecz Izba Żeglugi z I pietra chce zmienić 
lokalizację na parter i wynająć 100 metrów czyli 90% powierzchni na parterze, pozostawiając 
biura o podwyższonym standardzie na I piętrze.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał czy kwota 10 mln zł. za sprzedaż portu jest  
w dyspozycji gminy.  
 
Tak – od zeszłego roku, potwierdziła prezes Alicja Górska.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał czy kwota za sprzedaż działki firmie  
EMKA S.A jest zdeponowana na lokacie.  
 
Tak – na lokacie w KKPP, potwierdziła prezes Alicja Górska, kwota będzie wykorzystana na 
dalsze inwestycje w celu spełniania celów gospodarczych.   
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał o zakończenie działalności klastra 
chemicznego. 
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że od dwóch lat klaster był nie aktywny, firmy powoli z niego 
wychodziły. Klaster nie pobierał składek od członków. Klaster będzie formalnie wygaszany.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał o usługi doradcze.  
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że dla KKPP jest to szansa na dodatkowy zysk, przez 
pozyskanie środków dla firm, lecz ta działalność została wygaszona ze wzg. na COVID.  
 
Radny Fabian Pszon zapytał o czy powstały oszczędności ze względu na zamknięcie klastra. 
Czy próbowano podjąć rozmowy z  innym podmiotem wiodącym.  
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że podjęto rozmowy z wszystkimi firmami działającymi i 
współpracującymi w klastrze, kolejno z dużą firmą z Kędzierzyna i okolic. Lecz nie podjęła się 
wejścia w funkcji lidera. W ostatnich latach klaster był nie aktywny.  
 
Radny Fabian Pszon zapytał czy KKPP podpisała dużą umowę reklamową oraz czy z mediami 
są podpisane umowy.  
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że nie, ponieważ spółka szukała oszczędności. W lokalnych 
gazetach zamieszczają ogłoszenia o wolnych powierzchniach. Z mediami jest podpisana 
umowa roczna, lecz nie jest to obciążające dla budżetu, umowę można w każdej chwili  zerwać.  
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał o dwóch nowych inwestorów na polu 
południowym.  
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że firma EMKA S.A zajmuje się odbiorem odpadów 
medycznych lub weterynaryjnych z Żyrardowa, firma złożyła raport oddziaływania na 
środowiska i czeka na decyzje środowiskowe.  Firma Foosung Poland Sp. z o.o. uzyskała zgody 
środowiskowe, potrzebuje zgody z Wód Polskich, czeka na dokumenty i rozpoczęcie 
inwestycji.  Małą działkę zakupiła firma Technika ma wolę realizacji inwestycji, chce 
wybudować laboratorium, prowadzi rozmowy z podmiotami, lecz ma problem z pozyskaniem 
inwestora prywatnego.  
 
Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej dodał, że Firma Foosung Poland Sp. z o.o. uzyskała zgody środowiskowe, 
potrzebuje zgody z Wód Polskich, czeka na dokumenty i rozpoczęcie inwestycji na pozwolenie 
na budowę. Firma EMKA S.A, firma złożyła raport oddziaływania na środowiska i czeka na 
decyzje środowiskowe, są one rozpatrywane. 
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że firma EMKA S.A planuje zatrudnienie 30 osób i przychody 
rzędu 90 mln zł.  
 
Radny Ireneusz Wiśniewski zapytał o zakres działalności firma EMKA S.A i określenie 
przedziału branż stanowisk pracy.  
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że będą to stanowiska obsługujące technologie robotnicze.  
 
Radny Jacek Król zapytał się o koreańską firmę, czy pieniądze zostały już przelane, jaki jest 
statut, jak skonstruowana jest umowa w kontekście nie podjęcia przez firmę inwestycji.  
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że KKPP uczestniczyło w procesie sprzedaży i doprowadziło 
do aktu notarialnego. 
 
Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że była to umowa sprzedaży prawa użytkowania wieczystego, jest  nowy 
właściciel, w akcie notarialnym nie zawiera się tego typu zapisów, jest to kwesta decyzji 
właściciela.  
 
Radny Jacek Król uważa, że są to  działki w strefie inwestycyjnej, należy tworzyć nowe miejsca 
pracy i rozpocząć biznes. Istnieje pytanie dot. celów do odciągnięcia.  
 
Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że do tego służą zapisy przynależności do strefy, w pewnych relacjach 
czasowych należy osiągną profity, które firma zakładała. 
 
Ad vocem Radny Dominik Szustakiewicz poinformował, że zwracał uwagę, że w zapisach 
dotyczących strefy, o takich możliwościach słyszał w sąsiednich gminach na Śląsku. Gmina 
sprzedaje nieruchomości uwzględniając w akcie notarialnym taką informację, że w określonym 
czasie należy osiągnąć stan inwestycji, ten zapis gwarantuje, że teren nie będzie stał pusty przez 
20 lat.   
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Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że prawo pierwokupu jest w przypadku okresu pięciu lat, inwestycja nie 
zostałaby zrealizowana. Ale gdyby inwestycja była realizowaną, nie ma możliwości 
odstąpienia od umowy.  
 
Prezes Alicja Górska wyjaśniła, że Firma Foosung Poland Sp. z o.o.z uwagi na trudny czas 
COVID poprosił o przedłużenie czasu na uzyskanie decyzje, zgody i inwestycje. Deklarowana 
data zakończenia inwestycji do 31.12.2023 a zatrudnienie pracowników do 31.12.2025 r.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć dodał, że w sytuacji w której  inwestor nie byłby  
zainteresowany inwestycją, byłby wręcz zainteresowany, aby gmina odkupiła z powrotem, 
trudno by mu było skreślić te pieniądze albo szukać innego inwestora.  
 
Radny Jacek Król dodał, że może dzięki dotacjom rządowym, które otrzymała firma koreańska.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć dodał, że to by mu się zwróciło. Ale pewnie 
otrzymanie dotacji jest od czegoś uwarunkowane, spełnieniem pewnych czynności przez 
spółkę, w celu zrealizowania inwestycji. A rynek dodatków elektrycznych, jest rynkiem 
rozwijającym się, pomimo pandemii. 
 
Radny Jacek Król dodał, że pewnie firma zagraniczna otrzymała sporą dotację na budowę 
zakładu w Polsce. Może kalkulować, że kwestie dotacji może tyle na tyle wysoka, że zwróciłby 
mu się koszt zakupu działki.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podziękował Alicji Górskiej prezes Kędzierzyńsko-
Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o., poinformował, że komisja zapoznała się i 
przyjęła przedstawioną informację. 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty 
alkoholowej za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 
r. - inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego (projekt uchwały stanowi załącznik 
do nin. protokołu) 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że jest to inicjatywa radnego Marka 
Piaseckiego, otworzył dyskusję w sprawie, nikt nie zgłosił się do dalszej dyskusji, poddał pod 
głosowanie inicjatywę uchwałodawczą radnego Marka Piaseckiego w sprawie przedłużenia 
terminu wniesienia opłaty alkoholowej za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych, należnej w 2021 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 
Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 
Wiśniewski 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Scheller 
 
Komisja jednogłośnie 11 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej zabudowanej jednolokalowym budynkiem użytkowym, położonej w Kędzierzynie-
Koźlu przy ul Głubczyckiej 5J (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie zastępcę 
prezydenta miasta. 
 
Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że działka ma 7 arów, położona jest koło prokuratury przy  
ul. Głubczyckiej, dotychczasowy wynajmujący poprosił o zakup działki, została wyceniona na 
350 tys. zł.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję w sprawie, nikt nie zgłosił się do 
dalszej dyskusji, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 
Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 
Wiśniewski 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Scheller 
 
Komisja jednogłośnie 11 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen maksymalnych 
za usługi przewozowe, uprawnień do ulgowych i bezpłatnych przejazdów środkami miejskiego, 
publicznego transportu zbiorowego, sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych z tytułu 
przewozu osób, zabranych ze sobą do przewozu rzeczy i zwierząt oraz wysokości płaty 
manipulacyjnej (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie zastępcę 
prezydenta miasta. 
 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że ww. uchwała dotyczy rozszerzenia katalogu za usługi 
przewozowe, o Honorowych Dawców Krwi, postulat która Rada Miasta przyjęła jako petycję.  
 
Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o sytuacje w której Honorowy Dawca Krwi, będzie 
przewoził zwierzę lub bagaż, który będzie podlegał opłacie.  
 
 Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że zwolnienie dotyczy tylko tej osoby.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 
Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 
 
Komisja jednogłośnie 12 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad 7. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego 
parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów 
samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania na terenie miasta 
Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie zastępcę 
prezydenta miasta. 
 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych poprosił o pytania do ww. projektu uchwały. 
 
Kierownik Wydziału Zarządzania Drogami Marek Mazurkiewicz wyjaśnił, że rozszerzenie 
zapisów uchwały dotyczy poszerzenia o plac Raciborski. Druga  zmiana dotyczy poprawy 
zapisów, że fizycznie nie ma możliwości płatności w kasie urzędu miasta, która została 
zlikwidowana a w uchwale taki zapis nadal funkcjonował.  
 
Radny Grzegorz Chudomięt przypomniał sytuacje z przeszłości, że w poprzednim roku na 
wniosek prezydenta miasta zgodnie z zarządzaniem odstąpiono od pobierania opłat za 
parkowanie, którą kolejno próbowano zmieniać. Informował, że epidemia nie minęła, więc 
powody za zniesieniem opłat nie minęły. Niestety nie uzyskało to akceptacji radnych. Opłata z 
powrotem została wprowadzona. A w ciągu trzech miesięcy sytuacja diametralnie się zmieniła. 
 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że jest to pytanie retoryczne i pytanie ocenne, czy 
wprowadzenie takiego rozwiązania było korzystne, czy było warto, Na ten czas nie było to 
korzystne. Lecz  ta sytuacja była dynamicznie zmieniająca się.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć wyjaśnił, że faktycznie inaczej reagowaliśmy rok 
temu, a inaczej obecnie. Obecnie pomimo takiego poziomu zakażeń wiele rzeczy prowadzi się 
np. rozgrywki sportowe. Można się tylko zastanawiać czy poprzednio byliśmy przesadnie 
zapobiegawczy czy teraz jesteśmy niedostatecznie zapobiegawczy.  
 
Ad vocem radny Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, że zwraca uwagę na konsekwencje,  
w uzasadnieniu były podane konkretne powody wprowadzenia tej uchwały, które nie zmieniły 
się przez cały czas epidemii, a stale następuje stały wzrost liczby zakażeń. Powody 
wprowadzenia tej uchwały nie zmieniły się do tej pory, a widocznie wtedy wprowadzone 
powody, do tej pory nie były takie podane, gdyż pomimo nie ustania tych powodów,  
z powrotem wprowadzono opłaty. A sytuacja stale się pogarsza, a powody się nie zmieniły. 
Dlaczego zmienia się uchwała, uważa, że jest to niekonsekwentne, jak działania rządu, 
podawano fałszywe uzasadnienia, gdyż sytuacja stale się pogarsza. Sytuacja nie uzasadnia tych 
zmian. A jest to pytanie do radnych, gdyż radni trzy miesiące temu podejmowali tę uchwałę.  
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Radny Dominik Szustakiewicz wyjaśnił, że kwestia była szeroko omawiana na Komisji 
Infrastruktury. Podobny wniosek składał radny Grzegorz Chudomięt o wprowadzenie w 
okolicy urzędu miasta ograniczenia czasowego. Zaproponował w czasie komisji Infrastruktury 
również takie rozwiązanie wprowadzić na placu raciborskim i nie będzie konieczności 
wprowadzania strefy płatnego parkowania. Czyli przyjąć takie rozwiązanie jak wokół urzędu 
miasta.  
 
Radny Jacek Król poinformował, że ten temat był omawiany na komisji Infrastruktury, zwraca 
uwagę na fakt. W czasie komisji Infrastruktury zastępca prezydenta miasta Artur Maruszczak 
trafnie określił klientów, plac raciborski, jest to miejsce przesiadkowe dla osób wkoło.  
Co będzie jak wprowadzimy na tym placu odpłatności. Raczej ludzie znajdą inne miejsce do 
parkowania. Wniosek jest taki, że zabierając to miejsce parkingowe, kierowcy będą stawać na 
innych uliczkach bocznych i będą zatykać mniejsze uliczki. Finał końcowy będzie taki, że 
uliczki boczne będą zakorkowane. Należy się zastanowić czy ta inicjatywa jest słuszna.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że do dyskusji zgłasza się mecenas 
Monika Orpel-Śmigielska, do wypowiedzi radnego Grzegorza Chudomięta. On proponuje nie 
udzielać teraz głosu, by nie wracać do tematu.  
 
Mecenas Monika Orpel-Śmigielska odpowiedziała przewodniczącemu, że zamierzała jedną 
istotną kwestię wyartykułować oraz odnieść się do wypowiedzi radnego Grzegorza 
Chudomięta. Skoro przewodniczący nie chce udzielić jej głosu, to trudno.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć wyjaśnił, że nie, że nie chce udzielić jej głosu, tylko 
prosi aby głosu nie zabierała. Gdyż jest to temat poboczny, nie jest on przedmiotem tego 
punktu, by nie wdawać się w dyskusję i wypowiedzi ad vocem.  
 
Mecenas Monika Orpel-Śmigielska odpowiedziała, że zamierzała tylko wyjaśnić pewną 
kwestię, uważa, że ten temat będzie poruszony na jutrzejszej sesji. Gdyż będzie udzielała 
wyjaśnień o zasadności złożenia skargi kasacyjnej.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć odpowiedział mecenas, że w dniu dzisiejszym nie ma 
sensu do tego wracać, jutro zdania w tym temacie zostaną wymienione.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 
Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 
PRZECIW (3) 
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Dominik Szustakiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Król, Fabian Pszon 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 3, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad 8. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie samorządowego zakładu budżetowego – Miejski 
Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 
do budżetu miasta (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie zastępcę 
prezydenta miasta. 
 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że dotyczy wypracowanych środków przez Miejski 
Zakład Cmentarny, z możliwością przeznaczenia tych środków, na inwestycje. Wskazał Joannę 
Hariasz skarbnika miasta do dalszych wyjaśnień.  
 
Joanna Hariasz skarbnik miasta wyjaśniła, że Rada Miasta  jest organem uprawnionym do 
zwolnienia  Miejskiego Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty 
nadwyżki środków obrotowych do budżetu miasta , dyrektor poprosił aby zwolnić go z tego 
obowiązku, w kwocie 57 tys. zł w celu przeznaczenia ich na dalsze inwestycje, modernizację 
dachu kaplicy.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję w sprawie, nikt nie zgłosił się do 
dalszej dyskusji, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 
Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 
 
Komisja jednogłośnie 12 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad 9. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021  
wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie skarbnik miasta. 
 
Joanna Hariasz skarbnik miasta udzieliła szczegółowych wyjaśnień do zmian w budżecie 
miasta, poprosiła o pytania.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił skarbnik miasta o informacje czy były 
wprowadzane zmiany w budżecie miasta zarządzeniami prezydent miasta.   
 
Joanna Hariasz skarbnik miasta wyjaśniła, że te zmiany są ujęte w WPF, są to środki znaczone 
na konkretne zadania.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił skarbnik miasta, aby do zmian w budżecie 
miasta w kilku zdaniach zebrać i dopisać zmiany z całego miesiąca dot. budżetu, wprowadzone 
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zarządzeniem Prezydent Miasta, które nie zostały ujęte w projekcie uchwały. By radni mieli 
pełną informację o dokonanych zmianach.  
 
Radny Grzegorz Chudomięt zapytał czy na posiedzenie komisji został zaproszony Komendant 
Policji i Komendant Straży Pożarnej.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć odpowiedział, ze nie ma w zwyczaju zaprószać gości 
z zewnątrz na komisję lecz jutro na sesję Rady Miasta komendanci otrzymali zaproszenie.  
 
Radny Jacek Król poprosił o informację o zwiększenie kwoty o 700.000,00zł na dotacje  
o charakterze ekologicznym, czego będą dotyczy.  
 
Joanna Hariasz skarbnik miasta wyjaśniła, że dotyczy wymiany starych piecy na ekologiczne 
źródła ogrzewania, w ramach wpływania wniosków gmina zwiększa budżet, w budżecie jest 
800 tys. zł i wprowadza się kolejne 700 tys. zł razem będzie 1 500 tys. zł .  
 
Radny Jacek Król poprosił o informację zapytał o planowaną wartość dotacji i wartość na jaką 
opiewają wnioski.  
 
Joanna Hariasz skarbnik miasta wyjaśniła, że w uzasadnieniu zostało wpisane, że zostało 
złożone 100 wniosków na kwotę 50 tys. zł więc wychodzi, że jeden wniosek jest na ok. 5 tys. 
zł.  
 
Radny Adam Oczoś zapytał czy komendant Policji zwracał się o dofinansowanie do innych 
gmin. 
 
Joanna Hariasz skarbnik miasta wyjaśniła, że nie ma takiej wiedzy.  
 
Radny Adam Oczoś wyjaśnił, że w obecnym czasie należy szukać oszczędności.  
 
Radny Adam Oczoś zgłosił wniosek nr 1 dot. skreślenia kwoty 30.000,00. zł przeznaczonej dla 
Komendy Powiatowej Policji w Kędzierzynie-Koźlu, przesunięcie tej kwoty na wolne środki.  
 
Radny Ireneusz Wiśniewski wyjaśnił, że komendanci zostali zaproszeni na sesję, w tym roku 
gmina przekazała już spore środki publiczne dla Policję, w głosowaniu będzie za wnioskiem 
radnego Adama Oczosia.  
 
Radny Tomasz Scheller poinformował, że nie znamy szczegółów, należy wysłuchać 
wypowiedzi komendantów, on nie wie o jaki wóz chodzi, czy dotyczy to wozu bojowego czy 
cysterny. 
 
Joanna Hariasz skarbnik miasta wyjaśniła, że w piśmie komendanta Straży Pożarnej jest 
opisane, że z puli gwarantowanych środków finansowych przeznaczonych do sfinansowania 
zakupu jest 1 100 tys. zł., na zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego ze 
zbiornikiem wodnym o pojemności 9 tys. litrów do gaszenia dużych pożarów i zagrożeń 
chemicznych. 
 
Ad vocem radny Tomasz Scheller wyjaśnił, że dot. to samochodu unikatowego, stary samochód 
ma pojemność ok 6 tys. litrów wody a ten ma mieć ok. 9 tys. litrów wody dodał, że w czasie 
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akcji stary samochód -cysterna ma ok. 30 lat i wielokrotnie ratuje całe akcje. Prosi o więcej 
informacji ale w dniu dzisiejszym w głosowaniu ,,wstrzyma się”.  
 
Radny Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, że zawsze jest możliwość zmiany decyzji w czasie 
głosowania, w związku z otrzymaniem szczegółowych informacji.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć wyjaśnił, że ewentualne przyjęcie wniosków komisji 
Finansowo-Gospodarczej będzie musiało być głosowane jutro na Sesji, po przeprowadzeniu 
szczegółowej dyskusji i po zapoznaniu się z szczegółową wiedzą. Rada ściągnie tę kwotę z 
wolnych środków i ją zbilansuje.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Adama Oczosia nr 1 dot. skreślenia kwoty 30 tys. zł przeznaczonej dla 
Policji .  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Ewa 
Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 
PRZECIW (1) 
Dominik Szustakiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Andrzej Kopeć, Jacek Król, Tomasz Scheller 
BRAK GŁOSU (1) 
Fabian Pszon 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3, poparła wniosek 
radnego Adama Oczosia nr 1.  
 
Radny Adam Oczoś zgłosił wniosek nr 2 proponuje zmniejszenie kwoty do 30.000,00 zł  
z przeznaczeniem na ,,Dofinansowanie zakupu ciężkiego pojazdu ratowniczo-gaśniczego  
z wyposażeniem dla Komendy Powiatowej Komendy Państwowej Straży Pożarnej  
w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek radnego Adama Oczosia nr 2 zmniejszenie kwoty do 30 tys. zł przeznaczonej dla 
Powiatowej Komendy Straży .  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz 
Wiśniewski 
PRZECIW (1) 
Dominik Szustakiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Jacek Król, Tomasz Scheller 
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BRAK GŁOSU (1) 
Fabian Pszon 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 wraz z 
autopoprawką wraz z przyjętym wnioskiem nr 1 i 2.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz 
Wiśniewski 
PRZECIW (2) 
Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 
BRAK GŁOSU (1) 
Fabian Pszon 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4, poparła wniosek 
radnego Adama Oczosia nr 2.  
  
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 3, pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką oraz przyjętymi wnioskami radnego 
Adama Oczosia. 
 
Ad 10. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2021-2035 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie skarbnik miasta. 
 
Joanna Hariasz skarbnik miasta wyjaśniła, że zmiany w WPF odzwierciedlają zmiany 
wprowadzone w projekcie budżetu miasta.   
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2021-2035. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz 
Wiśniewski 
PRZECIW (2) 
Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Dominik Szustakiewicz 
BRAK GŁOSU (3) 
Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad 11. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 
Kolejny termin komisji został ustalony na 26 kwietnia 2021 r. o godz. 16:00. 
 
 
Ad 11. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, podziękował za aktywne uczestnictwo  
w posiedzeniu komisji, po czym zakończył obrady o godz. 17:49 
 
        

      PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 
 

                   ANDRZEJ KOPEĆ (-) 
 
 
 

Protokołowała 
 
A. Dworaczek 

 
 
 


